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PREDMET: Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnica Gradskog vijeća Grada Labina Katarina Filipović (SDP) je na 19. redovnoj sjednici 
Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 26. srpnja 2023. godine postavila vijećničko pitanje: 
 
„Kada će se napraviti neki stvarni mol na kojem će se moći obavljati djelatnost iznajmljivanja 
plovila. Budući da je ta mikro lokacija na kč.br. 649/1 zapravo privatni ponton te na njemu 
iznajmljivači ne obavljaju djelatnost iako plaćaju koncesiju.“ 
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao gradonačelnik Valter Glavičić: 
„Ovo drugo pitanje stvarno nisam najbolje shvatio. Ne znam sve čestice Grada Labina 
napamet pa ako mi možete samo pojasniti na koju česticu ste mislili. Što se tiče iznajmljivanja 
i svega ostalog, Grad Labin ima koncesijska odobrenja vezano za iznajmljivanje vozila koja se 
izdaju putem natječaja. Da li i kako će se moći dalje iznajmljivati, možemo koristiti resurse koje 
imamo i te resurse možemo dati na iznajmljivanje. Sve sljedeće zahvate indirektno su vezani 
i za lukobran, indirektno su vezani i za onu malu lučicu koja bi bila s druge strane, ispred bivšeg 
hotela Jadran. Sve to ide u jednoj, da tako kažem sinergiji i ide jedno za drugim. Tako da u 
ovom trenutku koncesijska odobrenja su ta koja su izdana. Nemamo u planu više od toga.“ 
 
Vijećnica Katarina Filipović (SDP) dodatno navodi:  
„ Što se tiče iznajmljivanja plovila, za svaku barku se plati koncesija. Na rivi dole je cirkus, tamo 
nema mjesta za sve barke. Mikrolokacija je praktički privatna. Turisti se ne mogu ukrcati. 
Koncesijska naknada ide Gradu, a Grad praktički nije osigurao mjesto za ukrcavanje turista 
odnosno za iznajmljivanje plovila.“ 
 
Gradonačelnik Valter Glavičić odgovara: 
„Što se tiče ovog detalja, znam da iznajmljujete, imate privatnu tvrtku tako da je ovo više 
privatno poslovno pitanje nego vijećničko, ali dobro. Sigurno je da gužvu u prostoru radimo svi 
skupa sami. To ću napomenuti. Na prostoru koji je ograničen, sigurno nemamo čarobni štapić 
da ga proširimo za duplo, niti za triplo. Puno toga može ovisiti i o samoj disciplini iznajmljivača 
koja se često krši.“ 
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